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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

REFERAT BESTYRELSESMØDE   
19. september ´24 (kl. 17.00 – 19.30) 

- Fraværende: Charlotte, Anne Kranker,  

- Kommentar til dagsorden: 

- Godkendelse af referat fra sidste møde: 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

1. Kort nyt fra formand og ledelse  
Formand: Peter byder velkommen til nye medlemmer.  
Peter fortæller det er usikkert om der fortsat vil være udstykning til ny beboelsesområde nord for 
skolen i kommunalplanen. Dette grundet at udstykningen ligger ”kystnært” – 3 km fra kyst.  
 
Ledelse: Steen fortæller om fagfornyelsen - folkeskolens læreplaner skal fornyes og gøres mere 
enkle for skoledagen og indhold. Medarbejdergruppen er blevet inddraget og kan komme med input.  
Beredskabsplaner er i fokus.  
Personalearrangement afholdt; Besøg på det nye brobyggeri med efterfølgende præsentation af nye 
medarbejdere på skolen.  
Skolepsykologen fra PPR er sygemeldt og har sagt op. Det giver ventetid på elevsager hvor PPR er 
aktuelle at inddrage. Der er ligeledes forsinkelse på sagsbehandler gangen.  
 
Indskrivning af nye elever: BH/skole har opmærksomhed på om vi kan gøre noget anderledes, 
tiltrække flere af vores distriktselever. Der er 19 elever i skoledistriktet til kommende 0. klasse heraf 
går 10 elever går i Ønskeøen.  
 
 

 
2. Kort nyt fra elevrådet  

Der er elevrådsmøde i den kommende uge 39. 
Der er fælles elevrådsmøde d. 20.09.24 på rådhuset. Elevrådsformand samt næstformand deltager i 
dette møde.  
 

 
3. Kort nyt fra personalet 

Autisme: Der er i den kommende uge forældremøde i autismeafdelingen. Forældremøder i hver 
klasse med efterfølgende mulighed for at høre præst Dorthe Hedegaard fortælle om 
konfirmationsforberedelser samt konfirmations muligheder. Der vil senere på året blive afholdt en 
forældre café hvor Martin Trane UU. vejleder vil holde et oplæg om uddannelsesmuligheder efter 
folkeskolen.  
Almendelen: Kommende fælles forældremøde for de sammenlagte klasser i den kommende uge. Der 
er fokus på trivslen i flere klasser. De sammenlagte klasser er ved at lande i en hverdag.  
 

 
4. Kort nyt fra forældrerepræsentanter 

Nysgerrighed på hvordan det går med de sammenlagte klasser. Fælles drøftelse om opstarten – 
fordele og ulemper. Der er opmærksomhed på ro/uro i klasserne.  
Simon har været med til forældremøde i 7. klasse. Nysgerrighed på hvordan man som forældre kan 
benytte/kontakte bestyrelsesrepræsentanter der er tilknyttet de enkelte klasser, til at tage punkter eller 
relevante emner med til bestyrelsesarbejdet.  
 

Ca. kl. 17.30: 

 

5. Evaluering af bestyrelsens møder:  

• Strukturen for selve dagsordenens udformning? 

Forslag:  

- Benytte noget af mødetiden til udvalgsarbejde vedr. principperne, relevante emner dilemmaer 

eller lignende.  

- At indlægge flere drøftelser i mindre grupper og samle op i plenum.  
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- Vende rundt på dagsorden – de mere tidskrævende punkter først. 

 

Det besluttes:  

- Til kommende bestyrelsesmøde udformes dagsorden med de tidskrævende/større punkter 

først. 

- Til kommende bestyrelsesmøde  ”brainstorme” over relevante emner der fremadrettet kan 

drøftes og arbejdes med i mindre grupper.  

-  Spisning er afslutning på bestyrelsesmødet – deltagelse er frivilligt. Der meldes fra til 

spisning via AULA i mødeindkaldelsen.  

- Tidsrammen - møderne holdes fortsat kl. 17.00-19.30.  

- Fordelingen af tiden til punkterne fastholdes som for nuværende. 

- Mere skarpe på at holde tidsrammen, som der er afsat til punkterne.  

 

• Strukturen for selve afviklingen af møderne (evt. opdeling ved særlige emner m.v.)? 

Det besluttes at det er muligt at opdele møderne efter emner, der kan relateres til specifikke 

afdelinger i Landsbyordningen.  

  

6. Revision af ”Forretningsorden for bestyrelsen på Nr. Vedby skole & Børnehus” (Bilag 1) 

Der er forsalg og ønske om, at det er muligt at have mere end 1 forældrerepræsentant fra 

autismeafdelingen i bestyrelsen.  

Beslutning for ændring af ordlyden i forretningsorden punkt 1:  

Nuværende ordlyd; 1 valgt blandt forældre i autismeklasserækken, ændres til ”2 valgt blandt 

forældre i autismeklasserækken”  

For at sikre ulige antal i bestyrelsen ændres ordlyden: 5 valgt blandt forældre på skolen, til 4 valgt 

bland forældre på skolen.  

Overstående beslutning træder i kraft ved kommende bestyrelsesvalg i 2026.  

 

7.   Revision af ”Årshjulet” for bestyrelsens arbejde (Bilag 2) 

      (Evt. temasætning af visse møder: Vikarforbr., Elevfravær, Sundhed, Mobiltelefoner osv.) 

 

Rettelser i årshjulet: 

Juni måned: Fordeling af forældrerepræsentanter til klasserne for kommende skoleår.  

September måned: Fjerne presse udvalg. Ændre kvalitetsrapport til udviklingssamtale som ligger placeret i 

foråret.   

Det besluttes at årshjulet er med som bilag og punkt til hvert bestyrelsesmøde, hvortil årshjulet løbende 

revideres både bagud og fremadrettet. Forud for bestyrelsesmøderne kigges ind årshjulet, med henblik på 

punkter til kommende bestyrelsesmøder.  

 
Ca. kl. 18.30: 

Pause – med lille frokost (Charlotte!) 
Ca. kl. 18.45: 

 

7. Budget-opfølgning (En orientering) 

Steen præsenterer og gennemgår et budget overblik over Landsbyordningen for dette kalenderår. 

Overblikket er et estimat over en fremskrivning for resten af året 2024. Der er et dilemma i forhold 

til hvordan bundstregerne skal trækkes for et endelige budgetår 2024 – om afdelingerne skal ses som 

individuelle eller som en samlet enhed for hele organisationen. 

Budgettet i Ønskeøen er påvirket af faldende børnetal og langtidssygemelding hvilket giver et 

underskud. 

Budgettet i SFO er påvirket at faldende indmeldte børn, hvilket giver et underskud.    

Der skal fremadrettet reguleres og tilpasses i budgettet – hvilket vil betyde personaletilpasninger i 

forhold til børnetallet både i Ønskeøen samt SFO. 
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Almendelen går ud af kalenderåret med et 0.  

Autismeafdelingen vil som det ser ud for nuværende gå ud med et overskud.  

Afstemning:  

1) Skal overskuddet fra autismeafdelingen overføres til underskuddet i Ønskeøen, for at den samlet 

organisation går ud med et meget lille underskud – 9 der stemmer for.  

2) Skal overskuddet forblive i autismeafdelingen til at lave forbedringer og personalemæssige 

justeringer -  2 stemmer for. 

Bestyrelsen beslutter deraf, at ledelsen skal arbejde videre med at overskuddet fra autismeafdelingen 

skal dække underskuddet i Børnehuset Ønskeøen.  

 

9.   Planlægning fælles forældremøde (sammenlagte klasser) d. 26.09.24 

      Plan, samt især bestyrelsens egen rolle? 

Bestyrelsen lægger vægt på følgende:  

- Der er brug for snarlig afklaring på hvordan årgangene skal sammensættes, for at undgå nye 

klassekammerater hvert år. Peter fra bestyrelsen fremlægger dette. 

- Klaus (centerchef) skal klædes på, af forældregruppes forventninger og manglende svar som 

kan medtages til politikkerne.  

- Der sendes en AULA besked ud til forældregruppen som en reminder for forældremødet i den 

kommende uge. Beskeden sendes ud fra vegne af både bestyrelsen og ledelsen.  

- Steen er ordstyrer og byder velkommen.  

- Bestyrelsen runder af og samler op afslutningsvis på mødet.  

 

 
 Ca. kl. 19.20: 

 

10.  Eventuelt. 

 Sprydager, udstykningen på den anden side af skolen på Vigvej: Der ønskes et borgermøde. Der 

ønskes en dato for afholdelse af møde i januar måned hvor bestyrelsen kan deltage. Det besluttes d. 22 januar 

2025 som mulig dato. Rasmus vender tilbage med mere konkrete oplysninger om mødet, sted, tid mm.  

 

 

(Forberedelse af bespisning næste gang: Peter sørger for mad til kommende bestyrelsesmøde.)    

 

 

 

Tillæg til referatet:  

Formandskabet beslutter dagen efter overstående bestyrelsesmøde d. 20.09.24 at rykke det planlagte 

forældremøde 26.09.24 frem til at senere tidspunkt. Det vurderes at forældregruppen har brug for flere svar 

end der vil være mulige på nuværende tidspunkt. Skolebestyrelsen meddeler dette ud til forældrene på 

AULA, hvor der ligeledes informeres om at, der vil blive indkaldt til ekstra ordinært bestyrelsesmøde snarest 

muligt med deltagelse af centerchef, Klaus Kronow. Dette møde vil have det ene formål, at drøfte de 

sammenlagte klasser.                           


